
 

 

 

 

Program zasedání: 

1. Úvod, přivítání  

2. Schválení zápisu z minulého zasedání VV ČOV  

3. Zpráva předsedy ČOV (J. Kejval) 

4. ODM 2022, 2023 – informace o stavu příprav (F. Šuman) 

5. ZOH Peking 2022 – stav příprav (M. Doktor)  

6. EYOWF Vuokatti 2022 – stav příprav (M. Doktor) 

7. Mezinárodní aktivity (R. Kumpošt) 

8. Strategie udržitelnosti ASAP (R. Kumpošt) 

9. Ekonomika ČOV – 1. varianta návrhu rozpočtu ČOV 2022 (L. Varhaník) 

10. Partnerský pool ČOT – informace o aktuálním stavu (J. Kejval/L. Varhaník/P. Graclík) 

11. Olympijský festival Peking – Brno 2022 (L. Varhaník) 

12. Plán akcí na další období (P. Graclík) 

13. Různé 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VV ČOV Číslo/datum: 4 / 22. 11. 2021 

Místo: 
Česká národní banka 
Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1 

Přítomni: 

J. Kejval, Z. Haník, M. Hnilička, R. Kumpošt, F. Šuman, L. Varhaník 

J. Bloudek, M. Bohman, A. Erlebachová, P. Fousek, P. Hulinský, M. Ježdík, A. Kliment, 

H. Moučková, K. Neumannová, M. Pakosta, O. Plachá, J. Pollert, P. Ryška, Š. Strachová, 

O. Svojanovský, G. Waage 

Omluveni: D. Svoboda 

Hosté: P. Ditrich, M. Doktor, J. Exner, P. Graclík, A. Károlyi, A. Kindová, J. Létal, M. Popelová 

Zapsal: J. Exner 

Ověřil: J. Kejval 



 

1. ÚVOD, PŘIVÍTÁNÍ 
J. Kejval zahájil zasedání VV ČOV ve 14:00 a přivítal přítomné členy VV ČOV i hosty. 
 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VV ČOV 
P. Graclík projednal zápis ze zasedání VV ČOV 12. 10. 2021.  

USNESENÍ 

U2/1/22-11-2021 VV ČOV schvaluje zápis z minulého zasedání VV ČOV.  

 

3. ZPRÁVA PŘEDSEDY ČOV 
J. Kejval informoval o činnosti ČOV od minulého zasedání VV ČOV, zejména o aktuální situaci ohledně 

dotačních programů NSA, které nebudou pro rok 2022 vyhlášeny (viz dopis předsedy NSA F. Neussera).  

J. Kejval předložil návrh dopisu určeného předsedovi NSA a vyzval členy VV ČOV k zapojení se do pracovní 

skupiny týkající se dotačních programů NSA.  

Diskuse: O. Plachá, J. Kejval, L. Varhaník, A. Károlyi, R. Kumpošt, P. Fousek, P. Ryška, P. Hulinský, J. Pollert, 

M. Hnilička, J. Bloudek, P. Graclík, G. Waage, M. Pakosta.  

USNESENÍ 

U3/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace předsedy ČOV o činnosti ČOV od minulého 

zasedání VV ČOV, zejména ve věci dotačních programů NSA, které nebudou pro rok 2022 vyhlášeny.  

USNESENÍ 

U3/2/22-11-2021 VV ČOV schvaluje návrh dopisu předsedovi NSA a pověřuje předsedu ČOV J. Kejvala, 

aby vyzval předsedu NSA k neprodlenému zjednání nápravy ve věci dotačních programů NSA tak, aby 

se sportovní svazy mohly připravovat na následující náročnou sportovní sezonu, jejíž součástí budou 

i únorové ZOH v Pekingu.  

USNESENÍ 

U3/3/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí výzvu předsedy ČOV J. Kejvala k zapojení se do pracovní 

skupiny týkající se dotačních programů NSA.   

 

4. ODM 2022, 2023 – INFORMACE O STAVU PŘÍPRAV 
F. Šuman informoval o stavu příprav ODM 2022 a 2023. 

USNESENÍ 

U4/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o stavu příprav ODM 2022 a 2023.  

 

5. ZOH PEKING 2022 – STAV PŘÍPRAV 
M. Doktor informoval o stavu příprav ČOT na ZOH Peking 2022.  

M. Doktor představil závěry jednání Rady expertů Lékařské komise ČOV pro sestavení podmínek testování, 

přípravy a průběhu přesunu sportovců na ZOH Peking 2022, včetně doporučených opatření pro organizaci 

výpravy na ZOH Peking 2022. 

J. Kejval předložil dokument Podmínky účasti pro členy delegace NOV – Zimní olympijské hry Peking 2022. 



 

J. Kejval dále představil návrh následujících dokumentů: 

• Zásady nominace reprezentantů a členů doprovodu na XXIV. zimní olympijské hry v Pekingu 2022 

• Smlouva o spolupráci při zajištění účasti ČOT na XXIV. zimních olympijských hrách v Pekingu 2022 

USNESENÍ 

U5/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o stavu příprav ČOT na ZOH Peking 2022.  

USNESENÍ 

U5/2/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí závěry jednání Rady expertů LK ČOV pro sestavení podmínek 

testování, přípravy a průběhu přesunu sportovců na ZOH Peking 2022, včetně doporučených opatření 

pro organizaci výpravy na ZOH Peking 2022. 

USNESENÍ 

U5/3/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí dokument Podmínky účasti pro členy delegace NOV – Zimní 

olympijské hry Peking 2022. 

USNESENÍ 

U5/4/22-11-2021 VV ČOV souhlasí s návrhem dokumentu Zásady nominace reprezentantů a členů 

doprovodu na XXIV. zimní olympijské hry v Pekingu 2022 a revokuje usnesení VV ČOV: 

U4b/1/15-07-2021 VV ČOV schvaluje dokument Zásady nominace reprezentantů a členů doprovodu na 

XXIV. zimní olympijské hry v Pekingu 2022. 

U5/5/22-11-2021 VV ČOV souhlasí s návrhem dokumentu Smlouva o spolupráci při zajištění účasti ČOT 

na XXIV. zimních olympijských hrách v Pekingu 2022. 

 

6. EYOWF VUOKATTI 2022 – STAV PŘÍPRAV 
M. Doktor informoval o stavu příprav ČOT na EYOWF Vuokatti 2022.  

USNESENÍ 

U6/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o stavu příprav ČOT na EYOWF Vuokatti 2022.  

 

7. MEZINÁRODNÍ AKTIVITY 
R. Kumpošt informoval o mezinárodních aktivitách ČOV.  

USNESENÍ 

U7/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o mezinárodních aktivitách ČOV. 

 

8. STRATEGIE UDRŽITELNOSTI ASAP 
R. Kumpošt informoval o Strategii udržitelnosti ASAP a způsobu řízení strategie udržitelnosti.  

R. Kumpošt představil návrh složení komise ČOV pro udržitelnost: 

Předsedkyně: O. Plachá 



 

Členové: G. Waage, A. Libecajt, M. Ježdík, L. Lahoda, Š. Strachová, V. Hradilek, E. Samková, 

M. Broža, L. Mitroliosová, P. Hajná, K. Zemanová, F. Černý 

Diskuse: J. Pollert.  

USNESENÍ 

U8/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o Strategii udržitelnosti ASAP. 

USNESENÍ 

U8/2/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informaci o způsobu řízení strategie udržitelnosti. 

USNESENÍ 

U8/3/22-11-2021 VV ČOV schvaluje navržené složení komise ČOV pro udržitelnost včetně její 

předsedkyně. 

USNESENÍ 

U8/4/22-11-2021 VV ČOV schvaluje návrh dlouhodobého projektu strategie udržitelnosti dle 

předloženého materiálu obsahujícího návrh akčního plánu a ukládá nově schválené komisi ČOV pro 

udržitelnost předložit poradě předsedy a následně VV ČOV ve spolupráci s pracovní skupinou detailní 

návrh 1. etapy implementačního plánu strategie, obsahující plán pro ČOV relevantních konkrétních 

bodů do časového horizontu 2022-2024, a to nejpozději na březnové zasedání VV ČOV.   

 

9. EKONOMIKA ČOV – 1. VARIANTA NÁVRHU ROZPOČTU ČOV 2022 
L. Varhaník představil 1. variantu návrhu rozpočtu ČOV 2022. 
 
Diskuse: J. Létal, J. Kejval.  

 
USNESENÍ 

U9/1/22-11-2021 VV ČOV schvaluje 1. variantu návrhu rozpočtu ČOV 2022. 

 
10. PARTNERSKÝ POOL ČOT – INFORMACE O AKTUÁLNÍM STAVU 

J. Kejval informoval o aktuální stavu partnerského poolu ČOT. 
 

USNESENÍ 

U10/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o aktuálním stavu partnerského poolu ČOT. 

 

11. OLYMPIJSKÝ FESTIVAL PEKING – BRNO 2022 
L. Varhaník informoval o aktuálním stavu příprav Olympijského festivalu Peking – Brno 2022. 
 
Diskuse: J. Kejval.  
 
USNESENÍ 

U11/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace o aktuálním stavu příprav Olympijského festivalu 

Peking – Brno 2022. 

 



 

12. PLÁN AKCÍ ČOV NA DALŠÍ OBDOBÍ 
P. Graclík představil plán akcí ČOV na další období. 
 
Diskuse: Z. Haník, M. Ježdík. 
 
USNESENÍ 

U12/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí plán akcí ČOV na další období. 

 

13. RŮZNÉ 
 

a. Informace členů VV ČOV 
 

• L. Varhaník poděkoval členům VV ČOV za spolupráci na projektu Olympijských festivalů. 

• P. Graclík představil návrh na rozšíření Rady expertů, která připraví podmínky testování, 

přípravy a průběhu přesunu sportovců na ZOH v Pekingu 2022: MUDr. Martina Marešová, 

MUDr. Barbora Macková. 

• A. Károlyi informoval o soudních podáních souvisejících se zasedáním Pléna ČOV 29. 6. 2021. 

• M. Pakosta nabídl své zapojení do pracovní skupiny týkající se dotačních programů NSA. 

• M. Ježdík informoval o činnosti ČTA a časopisu Coach.  

• P. Fousek nabídl své zapojení do pracovní skupiny týkající se dotačních programů NSA. 

• P. Ryška se vyjádřil k aktuální situaci a opatřením proti šíření nemoci Covid-19. 

• A. Kliment informoval o činnosti ČOA a záměru zřízení Veřejné specializované knihovny ČOV.  

• P. Hulinský nabídl své zapojení do pracovní skupiny týkající se dotačních programů NSA. 

• J. Bloudek nabídl své zapojení do pracovní skupiny týkající se dotačních programů NSA. 

• M. Bohman informoval o schůzce k dotačním programům NSA 1. prosince 2021. 

• M. Hnilička se vyjádřil k aktuální situaci v rámci NSA. 

• F. Šuman informoval o valné hromadě ČKSOI. 

USNESENÍ 

U13/1/22-11-2021 VV ČOV bere na vědomí informace členů VV ČOV.  

USNESENÍ 

U13/2/22-11-2021 VV ČOV schvaluje návrh na rozšíření Rady expertů, která připraví podmínky 

testování, přípravy a průběhu přesunu sportovců na ZOH v Pekingu 2022.  

U13/3/22-11-2021 VV ČOV schvaluje záměr ČOA na zřízení Veřejné specializované knihovny ČOV 

v rámci Olympijského studijního a informačního centra (OSIC) pro umožnění zviditelnění a zpřístupnění 

unikátních fondů veřejnosti a možnosti čerpání dalších dotačních zdrojů financování. 

 

Následující zasedání VV ČOV se uskuteční dne 13. 1. 2022 od 14:00. Místo bude upřesněno. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

___________________________ 

Jiří Kejval, předseda 

 

 

 

____________________________ 

Petr Graclík, generální sekretář 

 

 

______________________ 

Jan Exner, zapisovatel 


